
Výbor mestskej časti č.:  4 - Klokočina 
Predseda VMČ:    Pavol Obertáš 
Sekretárky výboru:    Lucia Vojtechová, Ing. Tatiana Kilianová 
___________________________________________________________________________ 

 

Z á p i s n i c a 
z rokovania výboru mestskej časti č. 4 Klokočina zo dňa 15.05.2023 o 16,00 h v Dome 

Matice slovenskej, Dolnočermánska ul. 
 
1) Otvorenie  
2) Hostia – obyvatelia z ul. Bizetovej č. 2, 4, 6. 
3) OŠMŠ – p. Orságová 

4) Žiadosti o stanovisko 

5) Odpovede na pripomienky 

6) Rôzne 

7) Pokyn na referát organizačný 

 
Rokovania výboru mestskej časti Klokočina sa zúčastnili členovia výboru  podľa 

prezenčnej listiny.  Rokovania sa zúčastnili:  p. Obertáš, p. Rácová,  p. Dubaiová,  p. Hollý,  p. 
Ajdariová,  p. Hosťovecký,  p. Bratová, p. Štefák, p. Volek, p. Bene. 
Ospravedlnení: p. Dovičovič, p. Mesároš, p. Vereš, p. Šmigová. 
 
K bodu 1) Otvorenie a schválenie programu 

Zasadnutie otvoril predseda VMČ pán Obertáš, ktorý privítal členov výboru 
a oboznámil ich s programom rokovania.  
 
K bodu 2)  Hostia – obyvatelia z ul. Bizetovej č. 2, 4, 6. 

Za obyvateľov ul. Bizetovej  p. Ivanovičová oboznámila  všetkých prítomných členov 
VMČ o ich zámere ohľadne revitalizácie okolia. Jedná sa o pozemok za ul. Bizetova, kde má 
prísť k zámene pozemkov. 

Bola podaná požiadavka na odbor majetku ohľadne zámeny pozemkov. Tento materiál 
bude prerokované na najbližšom zastupiteľstve (25.05.2023). Po zámene pozemkov bude zo 
strany VMČ podporená spomínaná revitalizácia. VMČ berie na vedomie. 
Hlasovanie: za: 10  proti: 0   zdržal sa: 0 
 
 
K bodu 3) OŠMŠ – p. Orságová 
 P. Orságová oboznámila VMČ so zámerom zmeny právneho postavenia niektorých 
materských škôl v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Nitra v rokoch 2023 – 2024. 
VMČ berie na vedomie uvedený zámer. 
Hlasovanie: za: 10  proti: 0   zdržal sa: 0 
 
K bodu 4) Žiadosti o stanovisko 
 

1. Žiadosť p. Saba o vyjadrenie VMČ k prenájmu pozemku vedľa zmrzliny v oblasti 
Čermáň, kde chce osadiť vinotéku za účelom predaja sudového vína. Nitrianska 
investičná žiada VMČ o stanovisko. VMČ nesúhlasí s prenájmom plochy za týmto 
účelom. 

      Hlasovanie: za: 10  proti: 0                       zdržal sa: 0 



 
2. Žiadosť p. Štulajterovej ohľadne revitalizácie plochy asfaltovej, ktoré je využívanie ako 

multifunkčné ihrisko na Nedbalovej ulici 9 -11.  Po celej ploche sú bubliny, ktoré sú 
nebezpečné, hlavne keď deti prídu na kolobežkách alebo korčuliach. 

           VMČ žiada SMS o súvislú opravu povrchu  na asfaltovom ihrisku za bytovým domom 
na ul. Nedbalova 7-9-11 a na ihrisku Beethovenova a Bizetova. 
Hlasovanie: za: 10  proti: 0  zdržal sa: 0 

 
3. Žiadosť o vyjadrenie VMČ k vyhradeniu parkovacieho miesta žiadateľa p. Ďuriša ako 

FO s ťažkým zdravotným postihnutím. 
           VMČ súhlasí s vyhradením parkovacieho miesta 
           Hlasovanie: za: 10  proti: 0  zdržal sa: 0 
 

4. Žiadosť o vyjadrenie VMČ k vyhradeniu parkovacieho miesta žiadateľa p. Novotného 
 ako FO s ťažkým zdravotným postihnutím. Na základe vyjadrenia právneho 
 oddelenia MsÚ a SMS - VMČ súhlasí s vyhradením parkovacieho miesta. 

            Hlasovanie: za: 10  proti: 0  zdržal sa: 0      
 

5. Žiadosť NTS o vyjadrenie VMČ k odkúpeniu pozemkov pod kotoľňami na ul. 
Jurkovičová 15, Čajkovského 42 a Novomeského 77. 

            VMČ súhlasí s odpredajom pozemkov. 
            Hlasovanie: za: 10  proti: 0  zdržal sa: 0 
 
 
K bodu 5)  Odpovede na pripomienky 
 

1. Odbor dopravy – bola požiadavka  doriešiť prejazd áut na ul. Novomeského 4 z hlavnej 
cesty Dolnočermánska, prechod na parkovisko prípadne osadiť aspoň 2 kamene po 
okrajoch (požiadavk p. Hollý). 

           Odpoveď: Odbor dopravy odporúča realizáciu vybúrania betónovej plochy a osadenia 
zelene nakoľko sa nejedná o vjazd. Podnet podstúpi na riešenie so SMS a OŽP. 

           VMČ berie informáciu  na vedomie. 
    

2. Odbor dopravy a OM – bola požiadavka o informáciu, či je možné parkovať pri 
Hokejovej hale na Škultétyho ulici z boku ako je parkovisko a či sú tieto parkovacie 
miesta verejné. (požiadavka p. Hollý) 

            Odpoveď: Parkovacie miesta sú verejne prístupné pre návštevníkov Hokejovej haly. 
Dopravné značenie vymedzuje parkovanie na tejto ploche, a je ich možné použiť iba 
pre účely návštevy Hokejovej haly. 

           VMČ berie informáciu  na vedomie. 
 

3. OŽP-  informácia, že na Partizánskej ulici sa nachádza ihrisko, kde sú umiestnené 
basketbalové koše, kde opakovane dochádza k ich poškodenie až do takej miery, že ich 
nie je možné opraviť inak ako na stojany umiestniť nové koše. Údržba je neefektívna. 
Týmto dávame VMČ na vedomie že basketbalové koše budú opravené posledný krát. 
V prípade, že príde k opätovnému poškodeniu majetku Mesta Nitra, konštrukcie 
basketbalových košov budú odstránené. 

           VMČ berie informáciu na vedomie. 
 
 



4. Odbor dopravy – bola požiadavka o rozšírenie linky č. 22 aj počas víkendov a sviatkov.  
Odpoveď: Návrh obsluhy by predstavoval navýšenie km o 31 012,3 čo by podľa 
nákladovej ceny r. 2022 predstavovalo navýšenie o 69 688,- €. K takejto úprave 
grafikonu môže prísť v rámci pravidelnej úpravy grafikonu v decembri 2023. 
VMČ berie informáciu na vedomie. 

 
5. SMS - bola požiadavka na OD (odstúpená na SMS) o preverenie dlhodobo odstavenej 

modrej dodávky na Dolnočermánskej ulici. 
Odpoveď: SMS predmetnú dodávku má zaevidovanú a pri najbližšom odťahu  bude 
vozidlo odvezené na nami určené parkovisko. 

             VMČ berie informáciu na vedomie. 
 

6. SMS - bola  požiadavka na OD (odstúpená na SMS) o stanovisko ako postupovať 
v prípade ak adresa žiadateľa o vyhradenie parkovacieho miesta nie je totožná 
s adresou uvedenou v osvedčení o evidencii (p. Novotný). 

            Odpoveď: p. Novotný má vozidlo napísané na svoju firmu, ktorej je konateľom, takže 
po konzultácii s Právnym odborom mesta Nitry, odporúčame predmetnej žiadosti 
vyhovieť. 

            VMČ berie na vedomie. 
 

7. SMS – bola požiadavka vyfrézovať križovatku Dolnočermánska (vyjazdené pruhy) 
a z Hviezdoslavovej na Pražskú. 
Odpoveď:  požiadavka bola postúpená na priame vybavenie na OIVaR. 
VMČ berie informáciu na vedomie. 

 
8. SMS –  bola požiadavka o nové verejné osvetlenie z Golianovej ul. na Novomeského. 

Tvaromiestna obhliadka ( p. Štefák). 
            Odpoveď:  požiadavka bola postúpená na priame vybavenie na OIVaR. 
            VMČ berie informáciu na vedomie. 

 
9. SMS – bola požiadavka upraviť terén novej cyklotrasy Kmeťova (v súčasnosti vo 

výstavbe). Kontaktná osoba p. Rácová. 
      Odpoveď:  požiadavka bola postúpená na priame vybavenie na OIVaR. 
      VMČ berie informáciu na vedomie. 
 
10. SMS – bola požiadavka o malú smetnú nádobu na ul. Partizánska a Jurkovičova. 

Kontaktná osoba p. Vereš. 
           Odpoveď:  požiadavka bola postúpená na priame vybavenie na OŽP. 
           VMČ berie informáciu na vedomie. 
 

11. SMS – bola požiadavka doplniť  lavičky na Petzwalovej  ulici – alej sakúr. Kontaktná 
osoba p. Dubaiová. 
Odpoveď:  požiadavka bola postúpená na priame vybavenie na OŽP. 
VMČ berie informáciu na vedomie. 
 

12. SMS – bola požiadavka poopilovať konáre okolo dopravnej značky 40km/h na 
Golianovej ulici. Kontaktná osoba p. Bratová. 

           Odpoveď:  požiadavka bola postúpená na priame vybavenie na OŽP. 
           VMČ berie informáciu na vedomie. 

 



13. SMS – bola požiadavka o opravu prepadu kanálov na ul. Novomeského 17. 
Odpoveď:  požiadavka bola postúpená na priame vybavenie na Západoslovenská 
vodárenská  spoločnosť a.s.. 

          VMČ berie informáciu na vedomie. 
 
K bodu 6) Rôzne 
 

1. p. Ajdariová  - v meste Nitra máme výtržníkov, ktorí prepadávajú deti, aj seniorov. 
Žiada, aby sme spolu s MsP a Políciou SR tento problém  riešili. 

2. p. Ajdariová – obyvatelia Novomeského 2-4  majú problém s parkovacími miestami, 
parkujú v strede, preto by bolo vhodné to zošikmiť a zjednosmerniť. Navrhnuté 
uskutočniť tvaromiestnu obhliadku za súčinnosti príslušného odboru dopravy za 
prítomnosti pána Stančíka (obyvateľ) a poslancov p. Ajdariovej a p. Obertáša 

3. p. Dubaiová – požiadať o vydanie súhlasného stanoviska pre súčasného vlastníka 
bývalého novinového stánku pri OC Sandokan. VMČ žiada OM o zvolanie 
rokovania za prítomnosti zástupcov VMČ a majiteľa stánku ohľadne tohto 
predajného stánku. 

4. p. Dubaiová – informácie ohľadne MDD 
5. p. Hosťovecký – ohľadne pozemkov pri Židovskom cintoríne a padajúceho múru 
6. p. Bratová – vyschnuté stromy nahlásiť správcom zelene a poopilovať kríky pri  

dopravných značeniach. 
7. p. Hollý – požiadavka bola ohľadne čistenia ulíc Benkova a Pražská a rozpis 

blokového čistenia, verejné osvetlenie Bazovského a Mikovíniho. 
 
 
 
K bodu 7) Požiadavky VMČ – pokyn pre referát organizačný     
 

1. VMČ žiada SMS v súvislosti s asfaltovým ihriskom na Nedbalovej ul 9-11 a ihrisko 
Beethovenova  o opravu plochy. 

      Hlasovanie za: 10  proti : 0  zdržal sa: 0 
 

2. VMČ na základe vyjadrenia SMS odporúča vyhovieť žiadosti o vyhradenie 
parkovacieho miesta pre p. Novotného. 

            Hlasovanie za: 10  proti : 0  zdržal sa: 0 
 

3. VMČ žiada prizvať na budúce zasadnutie VMČ náčelníka MsP Nitra a zástupcu Polície 
SR Nitra z dôvodu zvýšenej kriminality v meste Nitra. 

            Hlasovanie za: 10  proti : 0  zdržal sa: 0 
 

4. VMČ žiada OD o tvaromiestnu obhliadku parkoviska na Novomeského 2 – 4. 
Kontaktné osoby p Ajdariová a p. Obertáš  a obyvateľ p. Stančík. 

            Hlasovanie za: 10  proti : 0  zdržal sa: 0 
 

5. VMČ opätovne žiada OM o vydanie súhlasného stanoviska pre súčasného vlastníka 
bývalého novinového stánku pri OC Sandokan. Zároveň žiadame o zvolanie rokovania 
ohľadne predajného stánku za prítomnosti členov výboru. (p. Obertáš, p. Dubaiová, p. 
Hollý, p. Ajdariová, p. Volek) 

            Hlasovanie za: 10  proti : 0  zdržal sa: 0 
 



6. VMČ žiada p. Matulu o aktuálny stav pripravenosti  projektovej dokumentácie  
rekonštrukcia Šúdolskej ul. 

            Hlasovanie za: 10  proti: 0  zdržal sa: 0 
7. VMČ žiada  p. Maruniaka o tvaromiestnu obhliadku ulíc Kmeťova a Grisbachova za 

účasti členov VMČ. 
            Hlasovanie za: 10  proti: 0  zdržal sa: 0 
 

8. VMČ žiada OŽP kontaktovať p. Hosťoveckého  ohľadom podnetu  Čierna skládka – 
Borina, lokalita „Šibeničný vrch“ z posledného rokovanie VMČ. 

            Hlasovanie: za: 10  proti: 0  zdržal sa: 0 
 

9. VMČ žiada OM v akom stave je zámena pozemkov  s VUC pri židovskom cintoríne. 
            Hlasovanie za: 10  proti: 0  zdržal sa: 0 
 

10. VMČ žiada OM o kontaktovanie vlastníka a podanie informácie o poškodenom  
a o nebezpečnom stave časti múru pri Židovskom cintoríne. 

            Hlasovanie za: 10  proti: 0  zdržal sa: 0 
 

11. VMČ žiada OŽP aby vzniesol požiadavku na dodávateľov údržby verejnej zelene v 
prípade vyschnutých drevín v rámci ich rajónu, aby ich nahlasovali na OŽP. 

            Hlasovanie za: 10  proti: 0  zdržal sa: 0 
 

12. VMČ žiada OŽP poopilovať kríky okolo dopravného značenia. 
            Hlasovanie za: 10  proti: 0  zdržal sa: 0 
 

13. VMČ žiada SMS opätovne naceniť požiadavky na doplnenie verejného osvetlenia. 
            Hlasovanie za: 10  proti: 0  zdržal sa: 0 
 
 
V Nitre dňa  15.05.2023 
 
                                                                                                  Pavol Obertáš, v.r. 
                                                                                        predseda výboru č. 4 Klokočina 
Za správnosť: 
Ing. Tatiana Kilianová, v.r. 
sekretárka VMČ č.4 
 
 


